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داوری، رئیس 
فدراسیون بسکتبال 
درباره شروع نشدن 
ساخت  وساز خانه 

جدید بسکتبال در 
مجموعه آزادی گفت: 

آقای دبیر در حال 
ساخت خانه کشتی 

است و به همین دلیل 
از زمین خانه بسکتبال 

به عنوان کارگاه استفاده 
کرده است. منتظریم 
زمین خانه بسکتبال 

خالی شود تا کار 
ساخت و ساز را شروع 

کنیم.»خانه بسکتبال« 
جدید پروژه بزرگی 

است، احتمالاً از اواخر 
سال که آقای دبیر زمین 
مدنظر ما را خالی کند، 

کار ساخت و ساز را 
شروع  می کنیم.

خبرخبر
روزروز

  تیاگو آلکانتارا 
ستاره سابق آبی واناری ها 

نیمکت نشینی های زیاد در بارسلونا را 
به عنوان مهم ترین دلیل جدایی اش در 

2013 عنوان کرد. او تا 2020 برای بایرن 
بازی کرد و سپس راهی لیورپول شد.

  رودریگو دی پل 
 هافبک تیم ملی آرژانتین و اتلتیکو مادرید، 

یک بار دیگر در ورزشگاه متروپولیتانو با 
سوت های اعتراضی هواداران روبه رو شد. 

هواداران معتقدند او تیم ملی آرژانتین را 
به اتلتیکو ترجیح داده است.

  آنتونیو کونته 
 پیش بینی رسانه ها می گوید سرمربی 
ایتالیایی فقط تا پایان فصل با تاتنهام 
قرارداد دارد. به نظر می رسد کونته و 
دنیل لوی )رئیس تاتنهام( برای کار با 

یکدیگر ساخته نشده اند.

 حمیدرضاعرب
ــکــاردو ساپینتو   ری
بــه کاپیتان تیمش 
ــدار مــقــابــل  ــ ــ در دی
ــازه  ــ ــان، اجـ ــاهـ ــپـ سـ
ــداد. تیم  ــ تــمــریــن ن
فوتبال استقلال در شرایطی دیــروز 
ــود پس  دومــیــن جــلــســه تــمــریــنــی خـ
از دیـــدار بــرابــر سپاهان را پشت سر 
گذاشت که سیاوش یزدانی، مدافع 
میانی و کاپیتان این تیم در دیدار برابر 
سپاهان، از ســوی ریــکــاردو ساپینتو 

اجازه تمرین پیدا نکرد!
این اتفاق در شرایطی رخ داد که یزدانی 
پــس از مصدومیت محمدحسین 
مرادمند به ترکیب اصلی استقلال راه 
یافته و در کنار سیلوا زوج خط دفاعی 
استقلال را ساخته بود و حتی مقابل 
سپاهان در اصفهان به واسطه سابقه 
بیشترش نسبت به سایر بازیکنان، 
بازوبند کاپیتانی آبی ها را هم بر بازو 

بسته بود.
بـــرای اینکه دلایـــل اخـــراج یــزدانــی از 
تمرین اســتــقــلال را متوجه شویم، 
کافی است نگاهی بیندازیم به سوابق 
همکاری کوتاه این بازیکن با ریکاردو 

ساپینتو. 
ــاره  ــ درهــمــیــن فــصــل کــه یـــزدانـــی دوب
ــازگــشــت، تــنــش هــای  بــه اســتــقــلال ب
پرشماری را با سرمربی خــود داشت 
تا اینکه پنالتی رخ داده در اصفهان 

ــهــایــت مــوجــب شــد ساپینتو با  درن
طرح دلایل کافی به مدیران استقلال 
ــده و  ــــی شــ ــزدان ــ خـــواســـتـــار اخــــــراج ی

درنهایت موافقت این اقدام را بگیرد.
ــزدانــی درایـــن مــدت کــه بــا ساپینتو  ی
همکاری کرده نه توانسته از لحاظ فنی 
اعتماد سرمربی استقلال را جلب کند 
و نه اخلاقی. از یاد نمی بریم یزدانی در 
هفته های پیش با انتشار یک استوری 
به سرمربی خود تاخت و از این واژه: 

تولد ندیده! استفاده کرد.
این استوری درروزهایی علیه سرمربی 
استقلال منتشر شــد کــه بازیکنان 
استقلال بدون توجه به اتفاقات بیرون 
ــرای سرمربی  تولد جمع و جــوری را ب
ــی بــرخــلاف  ــزدانـ خـــود گــرفــتــنــد کـــه یـ
نظرهمه با انتشار یک استوری علیه 
سرمربی خود نسبت به این موضوع 
واکنش تندی نشان داد که خبرش 
هــم بــه ساپینتو رســیــد، امــا سرمربی 
استقلال برای اینکه مسائل شخصی 
موجب کنار گذاشتن بازیکنش نشود، 
اقدامی درآن روزها انجام نداد و یزدانی 
با چند روز دوری از تمرینات و وساطت 
علی فتح الله زاده که تازه به مدیریت 
استقلال بازگشته بــود، به تمرینات 

آمد.
با وجود این اما هیچ گاه روابط یزدانی 
با ساپینتو عــادی نشد. ایــن بازیکن 
توقع داشت دقایق بیشتری درترکیب 
استقلال بــازی کند امــا ساپینتو رأی 

ــا کمبود  ــا ایــنــکــه ب ــگــری داشــــت ت دی
مدافع مواجه شد ودرنهایت حکم به 
بازگشت یزدانی به ترکیب اصلی داد.

بازگشتی که برای او هرگز خوش یمن 
نــبــود ودرنــهــایــت مــوجــب اخــراجــش 
شد. اخراجی که از نگاه ساپینتو کاملاً 
هم فنی است و ارتباطی به حواشی و 
حرف و حدیث هایی که به زبان آورده 

می شود، ندارد.
ــه مــدیــران ایــن  ســرمــربــی اســتــقــلال ب
ــزدانــی عــامــل باخت  بــاشــگــاه گفته ی
تیمش در اصفهان بوده و بی دلیل به 
تیم حریف پنالتی داده است. از نگاه 
ساپینتو آن خطا کاملاً بی مورد بوده و 
حالا آقای سرمربی تصمیم گرفته تمام 
دق و دلی خودش از مدافع بلند قامت 
را یکجا خالی کرده و او را از تمرینات 

کنار بگذارد.
ــارف غــلامــی و  ــ ــوجــه بـــه ایــنــکــه ع بـــا ت
محمدحسین مــرادمــنــد بــه شرایط 
عادی بازگشته اند پیش بینی می شود 
دوری یزدانی از تمرینات و حتی ترکیب 

استقلال طولانی شود.
گفته مــی شــود ساپینتو تصمیمش 
مبنی بر کنار گذاشتن این بازیکن را 
گرفته و به اطلاع این بازیکن و باشگاه 
هم رسانده بــود، امــا سیاوش یزدانی 
با این استدلال که نمی خواهد از تیم 
جدا یا با بازیکن دیگری معاوضه شود، 
قصد داشت در تمرین شرکت کند که 

این اجازه را پیدا نکرد.

یزدانی از استقلال اخراج شد

سیاوش در آتش اختلاف با ساپینتو 
زیر ذره بين

خبر

از سیامک و سیاوش تا منشا و پاتوسی

حراج پنج ستاره در زمستان
استقلال و پرسپولیس برخلاف انتظار در پنجره 
زمستانی برای بخش ورودی تا این لحظه انتقالی 
صورت نداده اند، اما لیست خروج آن ها خبرساز 

شده است.
پرسپولیس با قرار دادن سیامک نعمتی و حامد 
پــاکــدل در لیست خــروج خــود در کنار ساپینتو 
که اکنون با سیاوش یزدانی بــار دیگر به مشکل 
برخورده، تنور نقل و انتقالات را احتمالاً با خروج 
این بازیکنان و حضور آن هــا در پنجره زمستانی 

داغ کرده اند.
لیگ برتر ایــران اکنون پنجره زمستانی کم سر و 
صدایی را پشت سر می گذارد و این در حالی است 
که تنها چهار روز به پایان نقل و انتقالات باقی مانده 
اســت. حضور سیامک نعمتی و حامد پاکدل از 
پرسپولیس در کنار احتمالاتی که در خصوص 
لیست استقلال با کنار گذاشتن سیاوش یزدانی 
از تمرین دیــروز توسط ساپینتو شکل گرفته و از 
عزیزبک آمانوف و همچنین سجاد شهباززاده به 
عنوان دیگر خروجی آن یاد می شود، سبب شده 
انتظار اتفاقات جالبی را در روزهــای آتــی داشته 
باشیم. در کنار این بازیکنان گادوین منشا نیز به 
عنوان آقای گل فصل گذشته لیگ برتر که البته 
در این فصل، شرایط متفاوتی را تجربه کرده، دیگر 
بازیکنی است که در پنجره نقل و انتقالات بحث 

مقصد آینده او داغ شده است.
فــولاد خوزستان نیز با نظر جــواد نکونام بار دیگر 
حضوری فعال در پنجره نقل و انتقالاتی خواهد 
داشــــت. آن هـــا مــوســی کولیبالی را در لیست 
ــد و با توجه به شرایطی  خروجی خود قــرار داده ان
که آیاندا پاتوسی دنبال می کند، بعید نیست او 
نیز از تفکرات نکونام خارج شود و به واسطه این 
خروجی ها، به دنبال تقویت دوبــاره خود باشند. 
در ایــن راستا بــار دیگر سرمربی فــولاد چشم به 
ستاره های استقلال و پرسپولیس و البته نفرات 
خارجی دوخته است. پس از جذب روبرتو تورس 
از اوساسونا، سرخپوشان اهوازی به دنبال جذب 
ستاره ای دیگر هستند و باید دید نکونام این بار کدام 

بازیکن را نشانه خواهد گرفت.
ــاری بــا تــوجــه بــه شــرایــط و بــودجــه و  در فصل جـ
همچنین موانعی که بر سر انتقال ها وجود دارد، 
تیم ها تا این لحظه نتوانسته اند نقل و انتقالات 
پرسر و صدایی را شکل دهند. با این حال اکنون با 
حضور سیامک نعمتی، سیاوش یزدانی، گادوین 
منشا، موسی کولیبالی، حامد پاکدل و ... باید در 
فاصله چهار روز مانده به پایان این موعد، شاهد 
اخبار جالبی در خصوص مقاصد این بازیکنان بود.

پس از شهرخودرو،امیدوحدت،پیام و...

 نماینده خراسان 
از لیگ زنان حذف شد

بر اساس رأی کمیته انضباطی، نتیجه دیدار دو 
تیم ملوان و کیان نیشابور با حساب سه بر صفر 
به سود ملوان اعلام شد و بدین ترتیب تیم کیان 
ــان حذف  نیشابور از جــدول مسابقات لیگ زن
شد. تیم فوتبال زنان کیان نیشابور یکی از ۱۰ تیم 
حاضر در جدول لیگ برتر زنان است که البته با 
کسب نتایج بسیار ضعیف در طول ۱۲ هفته از 
لیگ چهاردهم فوتبال زنان و کسب تنها ۴ امتیاز، 
در رتبه نهم جــدول ۱۰ تیمی قــرار گرفته است. 
کیان یک بار در هفته پایانی نیم فصل نخست از 
صف آرایی در برابر مدافع عنوان قهرمانی )خاتون 
بم( خودداری کرده بود و در هفته دوازدهم نیز در 
دیدار خارج از خانه خود برابر ملوان حاضر نشد 
تا باوجود دفاعیات مدیرعامل این تیم مبنی بر 
اینکه به دلیل شرایط جوی و آب و هوایی، این تیم 
قادر نشده به انزلی سفر کند، در نهایت کمیته 
انضباطی بــرای دومین بــار در طی فصل جاری 
نتیجه دیدار این تیم برابر حریفش را سه بر صفر 

به سود تیم مقابل اعلام کند.
با این اوصــاف و با توجه به قوانین سازمان لیگ 
مبنی بر اینکه اگر یک تیم در طول فصل از انجام 
دو مسابقه امتناع کند، از جدول لیگ حذف و به 
دو رده پایین تر سقوط می کند، حذف و سقوط 
ایــن تیم اســتــان خــراســان رضـــوی قطعی شده 
است.این در حالی است که پیش از این به دلیل 
بی تدبیری ها در بدنه مدیریتی فوتبال تیم های 
شهرخودرو ،امید وحدت و ... هم از لیگ های برتر 
و دست اول حذف شده بودند.در لیگ فوتسال 
هم سقوط رکن آذین خاورمیانه قطعی است و تنها 

فرش آراست که از منطفه خطر فرار کرده است.
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نساجی مدافع سپاهان را جذب کرد◾
محمدرضا مــهــدی زاده، مــدافــع پیشین سپاهان در 
توافقی با باشگاه نساجی به مدت یک فصل و نیم به 
این تیم پیوست.مهدی زاده ۲۹ ساله، اهل رشت است 
و سابقه یک فصل حضور در داماش گیلان و سه فصل 
در تراکتور را در کارنامه دارد.او همچنین در سه فصل 
گذشته در تیم سپاهان اصفهان حضور داشت و ۴۹ 

بازی نیز برای این تیم انجام داد.

امروز قرعه کشی یک هشتم نهایی جام حذفی ◾
مــراســم قــرعــه کــشــی مــرحــلــه یــک هشتم نــهــایــی جــام 
حذفی)یادواره آزادسازی خرمشهر( امروز برگزار می شود.
تــیــم هــای آلومینیوم اراک،  اســتــقــلال، پیکان تــهــران،  
پرسپولیس، فولاد خوزستان، گل گهر سیرجان، سپاهان 
اصفهان، مس رفسنجان، نساجی مازندران، هوادار تهران، 
مس کرمان، ملوان بندرانزلی ، نود ارومیه، استقلال ملاثانی، 

دریا بابل و پارس جنوبی جم در این مرحله حضور دارند.

فتح الله زاده در تدارک سفر به امارات◾
علی فتح الله زاده مدیرعامل باشگاه استقلال اعلام کرد 
هر کاری می کند تا پنجره نقل وانتقالات این باشگاه را باز 
کند. مدیرعامل باشگاه استقلال در تلاش است   بلیت 
سفر به امارات را تهیه کند و سفری به این کشور داشته 
باشد.هدف از این سفر، تسویه مطالبات هروویه میلیچ 
مدافع - هافبک کروات پیشین آبی پوشان و گابریله پین 

مربی ایتالیایی سابق استقلال است.

پیشنهاد سرمربیگری چین به دستیار کی روش◾
راجر دسِا که در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر دستیار کارلوس 
کــی روش در تیم ملی فوتبال ایــران بــود، سه پیشنهاد 
مربیگری دریافت کرده است. دسِای 58 ساله در حال 
بررسی چند پیشنهاد مربیگری است. سرمربی سابق 
تیم اورلاندو پایرتس، سه پیشنهاد مربیگری در رده ملی 
دریافت کرده که یکی از آن ها پیشنهاد سرمربیگری تیم 

ملی فوتبال چین است.

۱۹ هفته از لیگ برتر والیبال ایران گذشته و دور برگشت 
مسابقات والیبال در حالی رو به پایان است که تیم ها رقابت 
نزدیکی برای حضور در جمع هشت تیم برتر دارنــد تا به 

پلی آف مسابقات راه پیدا کنند.
با افزایش حساسیت مسابقات، تصمیمات داوری هم حساس تر شده و 
همین موضوع اعتراض به داوری ها را افزایش داده تا هر هفته تصاویری از 
بحث و جدل بازیکنان و کادرفنی با داور یا با تیم مقابل را ببینیم. موضوعی 

که در هفته هفدهم به اوج خود رسید.
در حالی که ویدئوچک سال هاست به داوران در والیبال بــرای اتخاذ 
تصمیمات درست کمک می کند و حاشیه ها و درگیری های بازی را کاهش 
می دهد، اما هنوز لیگ برتر ایران از این فناوری بی بهره است و در نتیجه 
شاهد وقوع رفتارهایی زشت و زننده از سوی تیم ها هستیم؛ رفتارهایی که 
در شأن والیبال ایران به عنوان قدرت اول آسیا و یکی از ۱۰ تیم برتر جهان 
نیست. تهیه و استفاده از ویدئوچک برعهده باشگاه هاست، اما تاکنون 
اقدامی در این زمینه صورت نگرفته و فدراسیون باید استفاده از این 

سیستم را جزو الزامات حضور تیم ها در لیگ قرار دهد.
محسن ترابی، رئیس سازمان لیگ والیبال در گفت وگو با ایسنا به استفاده 
از فناوری ویدئوچک اشــاره و بیان کــرد: ما هم از ویدئوچک استقبال 
می کنیم و جزو اولویت هاست. هر تیمی که درخواست ویدئوچک داشته 
باشد، باوجود اینکه بــرای فدراسیون هزینه بر اســت، بی درنگ از این 

درخواست استقبال و شرایط استفاده از آن را مهیا می کنیم.
او در مورد افزایش اعتراض ها در لیگ هم گفت: مسابقات به مرحله 
حساسی رسیده و بخشی از این رفتارها و اعتراض ها طبیعی است، اما 
گاهی این اعتراض ها نامتعارف است و داور هم بر اساس قانون عمل 
می کند. در ادامه هم گزارش هایی ارسال می شود که دوستان را به کمیته 
انضباطی دعوت می کنیم. از کمیته داوران هم خواهش کرده ایم با توجه 
به حساسیت مسابقات در هفته های پایانی دور برگشت، از داوران خوب 

و قابل استفاده کنند که امیدوارم این اتفاق بیفتد و اوضاع بهتر شود.
رئیس سازمان لیگ در مورد مرحله پلی آف لیگ برتر والیبال گفت:این 
مرحله به صورت متمرکز در تهران برگزار می شود و در تمامی مسابقات از 

ویدئوچک استفاده خواهیم کرد.
ترابی با بیان اینکه باشگاه ها باید به سمت استفاده از ویدئوچک حرکت 
کنند، به الزام استفاده از این فناوری در فصل آینده اشاره و بیان کرد: 
درخواست ما از باشگاه ها هم استفاده از ویدئوچک است.  اگر امسال 
می خواستیم این مورد را جزو الزامات قرار بدهیم شرایط سخت می شد، 

اما سال آینده جزو الزامات خواهد بود.  

وقتی »ویدئوچک« در لیگ برتر نیست

خشم و هیاهو زیر تور 

توپ و تور

ستارگان ورزش

باشگاه فــولاد با ارســال نامه ای به باشگاه 
اســـتـــقـــلال، خـــواســـتـــار جـــــذب ســجــاد 

شهباززاده شده است.
سجاد شهباززاده که به عنوان نخستین 
خــریــد تــابــســتــانــی مصطفی آجـــورلـــو به 
اســـتـــقـــلال پـــیـــوســـت، هـــرگـــز نــتــوانــســت 
درخــشــش زمــان حضور در سپاهان را با 
پیراهن آبی نیز تکرار کند و تنها در چهار 
ــرای تیمش به  دیــدار ایــن فصل از ابتدا ب
میدان رفته و در سایر دیــدارهــا به عنوان 

یــک بازیکن جانشین وارد زمین 
مسابقه شده است.

شهباززاده که توانست در فصل 
بیستم عنوان آقای گلی لیگ برتر 

را از آن خود کند، در ۱3 دیداری 
ــرای اســتــقــلال به  ــ ــه ب ک

ــدان رفــتــه موفق  ــی م
به گلزنی نشده و 

ســاپــیــنــتــو نیز 
هــفــتــه  از 

ــارم  ــهـ چـ
بــــــــــه 
بـــعـــد 
)به جز 

دیــــــــــــــــدار بــــــــا مـــس 
ترجیح  رفسنجان(، 

داده از ارسلان مطهری 

ــا ســایــر مــهــاجــمــان اســتــفــاده کــنــد.حــالا  ی
و در شــرایــطــی کــه هــنــوز وضعیت پنجره 
ــتــقــالات اســتــقــلال نامشخص  نــقــل و ان
اســت، شــهــبــاززاده تیم هایی را خواهان 
خود می بیند و احتمال دارد تا در صورت 
موافقت ساپینتو، ایــن بازیکن از جمع 

آبی ها جدا شده و راهی تیم دیگری شود.
فولاد که در نیم فصل نخست نتوانست 
انتظارها را بــرآورده کند و به دنبال تقویت 
ــود اســــــت، قـــصـــد دارد  ــ ــه خـ ــط حــمــل خــ
شــهــبــاززاده را از استقلال بــه خدمت 
بگیرد. با درخــواســت نکونام، مدیران 
فولاد نامه ای به همتایان خود در تهران 
ارســال کــرده انــد و خواستار به خدمت 

گرفتن این مهاجم با تجربه شده اند.
باشگاه استقلال نیز این موضوع 
را به ساپینتو اعلام کرده و قرار 
اســت تصمیم گیری نهایی 
در ایـــن خــصــوص صـــورت 
گیرد. در صورت موافقت 
ــی،  ــال ــغ ــرت ــربـــی پ ــرمـ سـ
ــاززاده راهـــی  ــبـ ــهـ شـ
اهواز شده با 
پوشیدن 

ــن  ــ ــ ــراه ــ ــ ــی ــ ــ فـــــــــولاد، پ
فــوتــبــالــش زیـــر نــظــر نــکــونــام به 

ادامه دهد.

نکونام  در کمین استقلالی ها

تور فولادی برای شکار شهباززاده
وحید امیری در خصوص شرایط خــودش و 
پرسپولیس گفت وگوی جدیدی انجام داده که 

در زیر می خوانید.

می توانید جایگاه فعلی خود را تا آخر فصل ◾
حفظ کنید؟

مطمئناً. واقعاً جایگاه پرسپولیس همیشه بالا 
بــوده اســت. امــیــدوارم بتوانیم همیشه از این 
جایگاه و موقعیت استفاده کنیم. ان شاءالله 
آخر فصل نتیجه خوبی بگیریم و هــواداران را 

خوشحال کنیم. 

 شرایط بدنی ات چطور است؟◾
مصدومیتم دوره خیلی سختی بود. 
نقاهتم خیلی طولانی شد ولی خدا 

را شکر آرام آرام به آن شرایط 
ایـــده آلـــی کــه مــی خــواهــم، 
مــی رســم. تــلاش می کنم 

با آمادگی بهتر بدنی ام 
بتوانم با تمام وجود در 

خدمت تیم باشم. 

ــولاد را ◾ ــازی بــا فـ  بـ
چگونه می بینی؟

بــــــــــــازی خـــیـــلـــی 
ســخــتــی اســــت. 
فـــولاد تیم خیلی 

خوب و مهره های زیادی دارد. می دانیم که کار 
مقابل این تیم بسیار دشوار است ولی با تمام 
قوا پیش می رویم. بازی ما با فولادی ها همیشه 
جــذاب بــوده است.نعمتی و حامد پاکدل از 
پرسپولیس جدا شدند. زحمات زیادی را برای 
موفقیت پرسپولیس کشیدند. امیدوارم در 

ادامه زندگی شان موفق باشند. 

بزرگ ترین هدف خودت در ادامه مسابقات ◾
لیگ برتر چیست؟

اگــر بخواهم هــدف تیمی را بگویم، هــدف ما 
قهرمانی اســت که ان شـــاءالله به آن برسیم. 
خــواســتــه بحقی هــم اســـت. هــوادارانــمــان 
همیشه این خواسته را دارند که ان شاءالله 
بتوانیم به آن برسیم. می دانیم کــار خیلی 

ــت، ولی ســــــخــــــت  اسـ
ــطــعــاً با  ق
تــــــــــلاش 
بازیکنانمان 
ــی  ــ ــات ــمــ زحــ و 
ــی  ــنـ ــادرفـ ــه کـ ــ کـ

کار نشدنی نیست. مــی کــشــنــد، 

در مـــورد اهـــداف شخصی ات ◾
صحبتی نکردی؟

هدف شخصی ام هم قهرمانی با 
تیم پرسپولیس است. 

ورزش7

وحید امیری: 

نبرد با فولاد همیشه جذاب است


